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Protokół Nr 2/2024 

posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej,  

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 13 czerwca 2024  roku 

 
Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji i gości 

zebranych na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego, które rozpoczęło się o godzinie 15.00 w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku. 

 

Stan: 5/5 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu w roku 2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Powiatu Kraśnickiego 

w Zgromadzeniu Związku Roztoczańskiego Związku Powiatowo – Gminnego. 

5.   Sprawy bieżące.  

6.   Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wobec braku uwag, 

zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia Komisji. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 5 

głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 3. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu w roku 2023. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw Społecznych o ich 

przedstawienie. 
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Pani Kierownik poinformowała, że obowiązek sporządzenia Raportu o stanie powiatu za 2023 

rok oraz jego przedłożenia Radzie Powiatu w Kraśniku wynika z art. 30a ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 roku o samorządzie powiatowym. Zarząd Powiatu w Kraśniku w dniu 29 maja 2024 r. podjął 

uchwałę w sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Kraśnickiego za rok 2023 i w dniu 31 maja 

2024 roku przekazał Radzie Powiatu w Kraśniku. Dodała, że nad przedstawionym Raportem o 

stanie Powiatu przeprowadza się debatę. Informacja dotycząca debaty została zamieszczona na BIP-

ie Starostwa Powiatowego w Kraśniku w dniu 3 czerwca 2024 roku. Zgłoszenie do zabrania głosu 

w debacie można było składać w Starostwie Powiatowym w Kraśniku do dnia 17 czerwca 2024 

roku. Na chwilę obecną nikt z mieszkańców powiatu kraśnickiego nie skorzystał z tego prawa. 

Niniejszy raport przygotowany został w oparciu o ogólne wytyczne wskazane w ustawie                   

i obejmuje podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w Kraśniku w roku 2023 z realizacji 

polityk, programów i strategii, jak również wykonywania uchwał rady powiatu. Przedłożony Raport 

o stanie powiatu stanowi syntetyczną informację dla Rady oraz mieszkańców o działaniach 

podejmowanych w powyższym zakresie przez cały 2023 rok. Nadmienić należy, że oceny stopnia 

zrealizowanych w 2023 roku zadań szczegółowo są przedstawiane zgodnie z ramowym planem 

pracy Rady Powiatu w Kraśniku na 2024 rok. Dokument został opracowany na podstawie danych 

przygotowanych przez poszczególne wydziały Starostwa Powiatowego w Kraśniku oraz jednostki 

organizacyjne Powiatu Kraśnickiego. Redakcję sprawował Wydział Spraw Społecznych Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Poinformował, że dwa lata temu pojawiła się 

uwaga odnośnie rolnictwa, ponieważ Powiat Kraśnicki jest typowo rolniczym regionem a brakuje 

pełniej informacji. Dodał, że w raporcie o stanie powiatu kraśnickiego za 2023 rok brakuje 

informacji odnośnie rolnictwa, na co na pewno zostanie zwrócona uwaga podczas sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku. Następnie zwrócił się z pytaniem do Pana Radnego Mariusza Sochy, czy 

zostało skierowane zapytanie do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

 

Pan Radny Mariusz Socha zaprzeczył. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że podobnie jak w latach poprzednich zapytania zostały skierowane do 

wszystkich Wydziałów Starostwa Powiatowego w Kraśniki oraz jednostek organizacyjnych.  

 

Pan Przewodniczący Komisji dodał, że w latach poprzednich ARiMR w Kraśniku przedstawiała 

informacje, jak również Ośrodek Doradztwa Rolniczego. W raporcie za 2023 nie ma wzmianki na 

temat rolnictwa. Dodał, że przygotowanie raportu jest obowiązkiem, a jego treść nie zawsze jest 

adekwatna do tego, co czytelnicy chcieliby odczytać. Zdaniem Pana Przewodniczącego Komisji 

pominięcie tematu dotyczącego rolnictwa jest porażką Starostwa Powiatowego w Kraśniku.  

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda wyjaśnił, że nie określałby tego jako porażka, ponieważ gdyby raport 

zawierał wszystkie dane, byłby bardzo obszerny.  

 

Pan Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że raport nie musi zawierać wszystkich danych,  

a streszczenie informacji, porównania do lat poprzednich. Dodał, że jeżeli chodzi o oświatę,  

w raporcie zostały zawarte porównania ale brakuje informacji ile Powiat dokłada środków do 

poszczególnych szkół. 
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Pani Kierownik wyjaśniła, że zgodne z decyzją Zarządu Powiatu, raport ma być syntetyczną 

informacją. Dodała, że jeżeli na sesji Rady Powiatu szczegółowo omawiane są informacje odnoście 

np. pracy PCPR, to w raporcie informacja ta została przedstawiona w sposób skrócony. Wyjaśniła, 

że podobnie została przedstawiona informacja przez Wydziały Starostwa Powiatowego w Kraśniku.   

 

Pan Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że niektóre z przedstawionych informacji nie są istotne jak 

np. programy rządowe realizowane w szkołach omawiane były wcześniej, a porównanie 

wskazujące środki jakie Powiat dokłada do szkół, dla mieszkańca byłoby interesujące.     

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda wyjaśnił, że materiały o których mówi Pan Przewodniczący są 

materiałami typowo Komisyjnymi. Dodał, że Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu mógłby się 

wyjaśnić dlaczego oświata sama nie finansuje się. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że jeżeli Wydział Spraw Społecznych będzie nadal koordynował 

przygotowanie raportu, to wszystkie przedstawione uwagi zostaną uwzględnione.  

 

Pani Radna Edyta Dudzińska dodała, że jeżeli chodzi o oświatę, informacja że subwencja 

oświatowa nie wzrasta, natomiast wydatki i koszty tak, dla osób czytających jest ważna.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem raportu o stanie 

powiatu w roku 2023. 

 

„za” głosowało – 4 radnych,  

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – 1 radny.  

 

Przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuje się” Komisja Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała raport o stanie 

powiatu Kraśnickiego w roku 2023 rok.  

 

Punkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Powiatu 

Kraśnickiego w Zgromadzeniu Związku Roztoczańskiego Związku Powiatowo – Gminnego. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w systemie 

eSesja, następnie wyjaśnił, że został przygotowany w związku z upływem kadencji samorządów 

2018 – 2024, zgodnie z § 12 ust. 5 Statutu Roztoczańskiego Związku Powiatowo – Gminnego, 

przyjętego uchwałą Nr LVII- 431/2023 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 22 lutego 2023 roku, 

kończy się również kadencja Zgromadzenia Związku. Dodał, że w skład Zgromadzenia wchodzą 

Starostowie, Burmistrzowie, Wójtowie lub przedstawiciele wytypowani przez organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego. Do reprezentowania Powiatu Kraśnickiego w Zgromadzeniu 

Roztoczańskiego Związku Powiatowo - Gminnego wskazany został Paweł Kudrel -Wicestarosta 

Kraśnicki. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Powiatu 

Kraśnickiego w Zgromadzeniu Związku Roztoczańskiego Związku Powiatowo – Gminnego.  
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„za” głosowało – 5 radnych,  

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak.  

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Powiatu Kraśnickiego w Zgromadzeniu Związku 

Roztoczańskiego Związku Powiatowo – Gminnego.  

  

Punkt 7. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy ktoś z Członków Komisji chciałby zabrać głos  

w tym punkcie. 

 

Brak chętnych. 

 

Punkt 7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godzinie 16.30 

zakończył posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

 

    Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

    Dorota Huber                                  Andrzej Cieśla   

     


